
PvdA fel gekant tegen het verhuizen van scholen 

uit Zonnemaat naar Vestersbos  
 
Lokaal Belang en CDA proberen oordeel van de kiezer te ontlopen 
 

De basisscholen IKC De Tamboerijn en IKC De Wissel moeten van Lokaal Belang en 
CDA verhuizen van hun huidige locaties in Zonnemaat naar de locatie Vestersbos. 
Deze conclusie kunnen wij nu trekken uit het laatste raadsbesluit over de 
onderwijshuisvesting. De coalitiepartijen hebben in de gemeenteraad doorgedrukt 
om nog twee varianten voor vestiging van een scholencampus op de locatie 
Vestersbos te onderzoeken. Beide basisscholen zijn daar onderdeel van. Een 
opzichtige poging om zand in de ogen te strooien van alle belanghebbenden. 
 
Wat is er tot nu toe gebeurd? 
De oude schoollocatie Vestersbos staat al vanaf 2013 leeg. Tot 2019 waren er verschillende plannen voor 
woningbouw voor jongeren. Helaas hebben projectontwikkelaars zich steeds weer teruggetrokken. Rond 
2019 is een onderzoek naar de woningbehoefte op verzoek van het college stilgelegd, omdat een andere 
invulling voor de locatie Vestersbos in beeld kwam, namelijk onderwijs. De PvdA vindt het jammer dat het 
onderzoek naar woningen om die reden van tafel is geveegd. Er 
bleken plotseling andere belangen te spelen. 
Het huidige college (Lokaal Belang en CDA) was rond die tijd kennelijk 
al in gesprek met het bestuur van de basisscholen (Liemers Novum) 
omdat de huidige gebouwen van De Tamboerijn (uit 1968) en De 
Wissel (uit 1969) niet meer toekomstbestendig en duurzaam zijn en 
dus vervangen moeten worden. Daar is ook geld voor opzij gelegd. 
Op een bepaald moment is ook het bestuur van het voortgezet 
onderwijs (Quadraam) aangeschoven.  In die gesprekken zal het idee 
zijn ontstaan voor een onderwijscampus voor 0 tot 16 jaar aan het Vestersbos. De dames en heren hadden 
elkaar al snel gevonden in het smeden van een snood plan. 
 
Drie varianten 
In september 2020 is de gemeenteraad gevraagd om in te stemmen met een haalbaarheidsonderzoek naar 
een onderwijscampus. Tevens is gekeken of beide basisscholen ook in een andere samenstelling zonder het 
voortgezet onderwijs op Vestersbos kunnen worden gehuisvest. Lokaal Belang en CDA waren de enige 
partijen die destijds een haalbaarheidsonderzoek wel zagen zitten.  
De resultaten van het haalbaarheidsonderzoek zijn al in april 2021 in een uitgebreid verslag aangeboden 
aan het college. Hierin stonden 3 varianten beschreven. 

 Variant 1: Kinderopvang, 2 basisscholen, voortgezet onderwijs en gymlocatie 

 Variant 2: Kinderopvang, 2 basisscholen en een gymlocatie 

 Variant 3: Kinderopvang, 2 basisscholen en voortgezet onderwijs. Voor de gymlocatie wordt nog 
een locatie elders gezocht.  

Variant 3 is de voorkeurslocatie van het college. Waarom heeft het college gewacht tot november om dan 
pas de voorkeur inhoudelijk te bespreken in de gemeenteraad, weten wij niet. Maar het is niet moeilijk om 
een reden te bedenken: Lokaal Belang en het CDA willen nu proberen om een oordeel van de kiezer op 16 
maart 2022 te ontlopen. Bij de kadernota in juni als opmaat voor de begroting werden de ontbrekende 
miljoenen voor dit plan al voorgesteld. Begin november tijdens de begrotingsvergadering zijn alle miljoenen 
voor dit prestigeproject in de meerjarenbegroting vastgelegd. Dit vond de PvdA een vreemde gang van 
zaken. Daar komt bij dat de gelden ook nog volgend jaar geregeld hadden kunnen worden. Dat hadden wij 
wel een juiste en transparante besluitvorming gevonden.  



 
 

 
Bezwaren van de omwonenden 
In de commissie Samenleving van november is het 
haalbaarheidsonderzoek en de voorkeursvariant 3 van het 
college besproken. Omwonenden van de locatie Vestersbos 
hebben krachtig ingesproken en hun bezwaren en 
bedenkingen kenbaar gemaakt. Het gebouw is te kolossaal. 
De bouwhoogtes, zeker aan de zijde van het Vestersbos en bij 
de achtertuinen van de woningen aan de Heldringstraat, zijn 

te hoog (twee bouwlagen). Grote zorgen zijn er over het aantal leerlingen/personeel en daarmee de 
verkeersbewegingen in de buurt. De straten in de directe omgeving zijn daar niet op berekend. Ook de 
minder goede ervaringen uit het verleden met het VMBO-onderwijs ter plaatse zijn ze niet vergeten. De 
onduidelijkheid over de locatie voor de gymzaal in deze variant hielt de buurt bezig. Zij voorzagen dat de 
huidige locatie van de NME, die naast Vestersbos staat, op termijn in beeld kan komen. Daar zitten de 
bewoners niet op te wachten. In de bezwaren en bedenkingen van de inwoners kan de PvdA zich volledig 
vinden. 
 
Lokaal Belang en het CDA proberen tijd te winnen tot 16 maart 2022 
De coalitiepartijen Lokaal Belang en CDA zitten blijkbaar met de keuze van het college in de maag. Ze 
hebben waarschijnlijk de kalender goed bekeken en geconcludeerd dat het niet verstandig is om 16 weken 
voor de verkiezingen van woensdag 16 maart 2022 zo nadrukkelijk een voorkeur voor de locatie Vestersbos 
te ondersteunen. Vandaar dat ze een rammelend voorstel in elkaar hebben gezet. Ze willen naast variant 3 
ook variant 2 onderzoeken. Dat duurt natuurlijk wat langer. Het is zonneklaar dat ze hiermee tijd willen 
winnen tot na de verkiezingen. Geen enkele partij uit de oppositie heeft dit voorstel trouwens gesteund, 
maar Lokaal Belang en het CDA hebben samen een meerderheid in de gemeenteraad, dus werd het er toch 
doorgedrukt. De omwonenden kregen nog wel een doekje voor het bloeden, omdat voor de gymlocatie het 
terrein van de NME werd uitgesloten……voor wat het straks nog waard is. Als Lokaal Belang en het CDA het 
na 16 maart 2022 samen weer voor het zeggen krijgen in deze gemeente, dan komt op 17 maart de 
slopershamer voorrijden in Vestersbos. 
Omwonenden van Vestersbos en zeker ook de inwoners van Zonnemaat, Methen, Zonegge en Molenwijk 
kunnen na de raadsvergadering van 24 november jl. zeker niet gerust gaan slapen. Wij roepen deze 
inwoners op om op woensdag 16 maart 2022 een duidelijke stem te laten horen. Een stem op Lokaal 
Belang en CDA betekent onverbiddelijk het verhuizen van de basisscholen. Een sterkere PvdA en de andere 
partijen in de huidige oppositie kunnen het tij na 16 maart mogelijk nog keren.  
 
Wat wil de PvdA? 
De PvdA heeft altijd aangegeven dat zij voor woningbouw op de locatie Vestersbos is. Naast woningbouw 
voor jongeren moet zeker ook gedacht worden aan woningen voor ouderen. Het verhuizen van het 
basisonderwijs uit Zonnemaat is voor de PvdA niet aan de orde. De huidige locaties liggen centraal in het 
gebied waar ook de kinderen wonen. (Zonnemaat, Methen, Zonegge en Molenwijk).  
De PvdA vindt het jammer dat vorig jaar in het haalbaarheidsonderzoek voor het gedeelte van het 
basisonderwijs niet is gekeken naar nieuwbouw van de scholen op de huidige locaties. Als dat ook 
onderzocht was, dan hadden wij nu een betere afweging kunnen maken. Voor alle duidelijkheid: de PvdA is 
voor goede onderwijshuisvesting en vindt dat de huidige gebouwen uit 1968/1969 moeten worden 
vernieuwd op de plaats waar ze nu staan. Dit alternatief is beter voor de omwonenden aan het Vestersbos, 
beter voor de ouders van kinderen in onze grote volkswijken, beter voor het onderwijspersoneel en vooral 
beter voor de kinderen die in ons voorstel niet ten onder gaan in een scholencampus. 
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